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Ellen Hoffmannplein 1 
6591 CP Gennep 
 
 
Gennep, 20 augustus 2017 
 
 
Onderwerp: aanvraag zendmachtiging 
 
 
Geachte heer De Koning, 
 
Op 3 augustus 2017 heeft u een gesprek gevoerd met de beide aanvragers voor een lokale 
omroeplicentie. Namens onze “Stichting Lokale Omroep Gennep en Omstreken” (LOGO) waren 
daarbij aanwezig de bestuursleden W. Duys en G. Schouten en de voorzitter van het pbo, de heer A. 
Knevel. Aan het einde van dit gesprek heeft U beide aanvragers opgeroepen om na te gaan of de bij 
het Commissariaat voor de Media ingediende verzoeken kunnen worden teruggebracht tot één 
aanvraag.  
 
Voor LOGO is dit aanleiding geweest de Stichting Multimediale Omroep Gennep (SMOG) uit te 
nodigen voor een gesprek, met als doel samen te onderzoeken of er een basis is voor een vruchtbare 
en duurzame relatie binnen één lokale omroep. SMOG heeft onze uitnodiging aanvaard; het gesprek 
heeft plaatsgevonden op dinsdag 15 augustus. Helaas moeten wij u melden dat beide organisaties 
eensgezind hebben geconcludeerd dat er op dit moment onvoldoende vertrouwen bestaat dat een 
terugkeer van de leden van SMOG naar LOGO succesvol kan plaatsvinden.  
 
Zoals u bekend, maakten de leden van SMOG in het verleden deel uit van onze organisatie, maar is 
aan deze relatie een einde gekomen na diepgaande onderlinge meningsverschillen. Teneinde een 
einde te maken aan een volstrekt onwerkbare situatie is de relatie met een aantal vrijwilligers 
verbroken; enkele met hen sympathiserende vrijwilligers zijn uit eigen beweging vertrokken. In de 
nasleep van deze breuk heeft de omroep het hoofd moeten bieden aan grote problemen van 
technische, programmatische, financiële en juridische aard. Ten dele werden deze problemen 
veroorzaakt door verstorende activiteiten van vertrokken medewerkers. Wij hebben, mogelijk ten 
onrechte en te lichtvaardig, deze belemmeringen van onze bedrijfsvoering te eenzijdig geweten aan 
de leden van de SMOG. In het – van beide kanten openhartige - gesprek van 15 augustus hebben de 
leden van SMOG ons verzekerd dat niet alle bij de omroep vertrokken medewerkers tot hun 
organisatie zijn toegetreden en dat zij zich ook niet herkennen in het beeld dat de schade door hun 
toedoen is ontstaan. Wij hechten er daarom aan het door ons opgeroepen beeld in bijlage 9 van de 
aanvraag voor een zendvergunning op dit punt te nuanceren. 
 
Inmiddels is de omroep weer op koers. Een aantal technische problemen is opgelost, de 
programmering is aanzienlijk verbeterd en de juridische strijd is inmiddels (in ons voordeel) beslecht. 
Wij zijn in gesprek met omroepen uit de regio (ook in de Duitse grensgemeenten) over 
samenwerking en hoewel wij nog steeds behoefte hebben aan meer vrijwilligers is er sprake van een 
constructieve samenwerking binnen de omroep. Hernieuwde samenwerking met de medewerkers 
van wie na een periode met veel spanning afscheid is genomen, kan daarom zowel voor het bestuur 
als voor de overige vrijwilligers van de omroep op bezwaren stuiten, uit vrees dat oude patronen 
herleven. Die bezwaren kunnen uitsluitend worden weggenomen als er een op reële gronden 
gebaseerd vertrouwen is dat een duurzame vertrouwensrelatie kan worden opgebouwd waarin 



constructief en eensgezind wordt samengewerkt aan de doelstellingen van de omroep, zonder dat er 
sprake is van fracties of machtsconcentraties binnen het vrijwilligerskorps. 
 
Hoewel beide partijen in het gesprek van 15 augustus onder voorwaarden een principiële bereidheid 
tot samenwerking hebben uitgesproken, is het niet gelukt een modus te vinden om de twee 
aanvragen voor een lokale omroeplicentie terug te brengen tot één. In het gesprek van 15 augustus 
hebben de leden van SWOG te kennen gegeven dat zij er geen vertrouwen in hebben dat LOGO tot 
daadwerkelijke samenwerking bereid is. Het plezier dat zij hebben in het maken van “Gennep News” 
is groot; daar willen zij mee doorgaan. Zij zien geen aanleiding de aanvraag in te trekken.  
Ook de vertegenwoordigers van LOGO hebben vastgesteld dat het gesprek geen perspectieven heeft 
geopend op basis waarvan bestuur en vrijwilligers ervan kunnen worden overtuigd dat hernieuwde 
samenwerking met de leden van SWOG succesvol zal zijn. Ook voor LOGO is er derhalve geen reden 
de aanvraag in te trekken. 
 
Aanvullende criteria 
Consequentie hiervan is dat u de gemeenteraad zult voorstellen zich niet alleen uit te spreken over 
de representativiteit van het programma beleidsbepalend orgaan (pbo), maar dat de raad ook een 
oordeel zal hebben over de mate waarin de omroep kan en wil voldoen aan de aanvullende criteria, 
zoals genoemd in het raadsbesluit van 3 juli 2017. Hierna gaan wij in op onze visie met betrekking tot 
die door de raad van u overgenomen maatstaf. 
 

a. Het productaanbod en de kanaalinzet moeten voldoen aan de behoeften van onze inwoners 
In onderstaande tabel is de huidige kanaalinzet weergegeven. Kernactiviteit van LOGO is het 
verzorgen van radio- en televisieuitzendingen over onderwerpen die van belang zijn voor de 
inwoners van onze gemeente. Het programma-aanbod is enerzijds gebaseerd op de 
wettelijke normen met betrekking tot informatieve, culturele en educatieve programma’s en 
anderzijds op de uitgangspunten die zijn geformuleerd in het beleidsdocument van ons pbo. 
Kortheidshalve verwijzen wij u naar dit document, dat eerder aan u is toegezonden. Duidelijk 
is dat ons streven erop is gericht evenredige aandacht te geven aan de verschillende 
woonkernen in onze gemeente en aan de binnen de gemeente actieve organisaties. Eenmaal 
per jaar nodigt het pbo de professionele- en vrijwilligersorganisaties uit voor een overleg 
over het programma-aanbod. 
 
Onze producties zijn rechtstreeks en via ‘Uitzending gemist’ beschikbaar via de grootste 
kabelaanbieder in onze regio (Ziggo), maar ook via onze website en een mobiele applicatie. 
De voorbereidingen om onze producties tevens via andere kabelproviders aan te bieden 
verkeren in een vergevorderd stadium (naar het zich thans laat aanzien reeds in september 
2017).  
 

Kanaalinzet Audio Beeld Tekst 

Kabel TV Ziggo ja ja ja 

Kabel TV andere providers ja ja ja 

FM-radiokanaal ja     

Website ja ja ja 

Mobiele app ja ja ja 

Facebook   ja ja  

Twitter     ja 

Uitzending gemist ja ja 
  



 
b. De kwaliteit van bedrijfsvoering en redactie/journalistiek moet gewaarborgd zijn. 

Het bestuur is integraal verantwoordelijk en stuurt de organisatie aan. Naast de algemene 
beleidsbepaling is het bestuur primair gericht op de aspecten personeel, organisatie, 
informatietechnologie, financiën, administratie en huisvesting. In artikel 12 van onze 
statuten is geregeld dat er een programmastaf is die opereert onder leiding van een 
hoofdredacteur. De taakomschrijving van de programmastaf en de verhouding tussen 
hoofdredacteur, programmastaf en overige organen binnen de omroep, worden nader 
geregeld in een huishoudelijk reglement en een door het pbo vast te stellen 
programmastatuut. Daarmee is de redactionele onafhankelijkheid gewaarborgd.  
Het programmabeleid wordt na raadpleging van bestuur, redacties en externe stakeholders 
en met inachtneming van wettelijke voorschriften, vastgesteld door het pbo. Het pbo houdt 
tevens toezicht op de uitvoering van het beleid en rapporteert daarover aan het 
Commissariaat voor de Media. 
 

c. Er moet sprake zijn van een kostenefficiënte exploitatie. 
Dit is een vanzelfsprekend criterium. De omroep kan alleen blijven bestaan als er sprake is 
van een kostendekkende en efficiënte exploitatie. Wij merken daarbij wel op dat naarmate 
hogere eisen worden gesteld aan een onafhankelijke publieke lokale nieuwsvoorziening, de 
kosten daarvan navenant toenemen. Helaas missen wij bij de door u gestelde criteria de 
financiële consequentie die de gemeente daaraan zelf wil verbinden. De huidige bijdrage van 
de gemeente ad €8.545,-, gebaseerd op het landelijke normbedrag ad €1,20 per huishouden, 
staat in geen enkele relatie tot de door u geformuleerde beleidsuitgangspunten, noch tot de 
feitelijke cashflow van de omroep. In dat licht zijn de criteria dan ook wel erg eenzijdig van 
aard. 
 

d. De lokale omroep dient coöperatief medewerking te verlenen aan het onderzoek naar de 
mogelijkheden voor samenwerking rond een streekomroep voor Noord-Limburg. 
Dat doen we. Sterker, wij zijn van oordeel dat regionale samenwerking grote voordelen kan 
hebben en de professionaliteit van de voorziening kan bevorderen. Wij hebben hiertoe een 
intentieverklaring getekend en aan het thans lopende onderzoek voor Noord-Limburg 
verlenen wij onze volle medewerking. 
 

e. De lokale omroep dient verslag te doen van de gemeenteraadsvergaderingen. 
Ook dit is een vanzelfsprekend criterium. Niet alleen de gemeenteraadsvergaderingen, maar 
ook de bestuurlijke en politieke besluitvorming/ontwikkelingen in meer algemene zin, zijn 
van wezenlijk belang voor de inwoners van onze gemeente. In het kader van onze 
verslaggeving en in opiniërende programma’s zal LOGO daar dan ook volle aandacht aan 
schenken. In dit verband verwijzen wij tevens naar het beleidsdocument van het pbo, waarin 
dit onderwerp als absolute prioriteit is opgevoerd. Nieuwe programma’s hierover zijn 
bovendien in voorbereiding. Wij merken daarbij wel op dat het uitsluitend aan de omroep en 
zijn redacties is om vorm te geven aan deze programma’s. Wij veronderstellen dat u met het 
criterium niet beoogt facilitaire diensten te verkrijgen (zendtijd en/of personeel en 
apparatuur) ten behoeve van integrale uitzending van de gemeenteraadsvergaderingen. 
Onder voorwaarden zijn wij daartoe overigens wel bereid. Er zal dan bijvoorbeeld duidelijk 
moeten zijn dat wij de continuïteit kunnen garanderen voor een product van voldoende 
kwaliteit en dat de daaraan verbonden kosten volledig door de gemeente worden gedragen.   
 

f. De lokale omroep dient jaarlijks verslag te doen van minimaal vijf lokale evenementen. 
Het is ons beleid om verslag te doen van alle lokale evenementen. En mochten er al keuzes 
gemaakt moeten worden dan is het aan de omroep, en meer in het bijzonder aan organen 



als de programmastaf en het pbo, om die te bepalen. Wij hebben dan ook een principieel 
bezwaar tegen dit criterium; u tast daarmee de onafhankelijkheid van de omroep aan.  
Daarnaast sluiten wij niet uit dat het criterium is geboren als reactie op ons besluit om 
enkele evenementen, zoals de carnavalsoptocht, niet rechtstreeks uit te zenden.  In dat geval 
wordt impliciet beoogd om voor de door u genoemde evenementen rechtstreekse 
uitzending af te dwingen. Ook hier geldt dat wij uitsluitend live-uitzendingen willen 
verzorgen als die van voldoende kwaliteitsniveau zijn. Daar kunnen hoge kosten aan zijn 
verbonden, die niet altijd passen binnen een ook door u vereiste kostenefficiënte exploitatie. 
 

g. De lokale omroep dient te garanderen dat de samenstelling van het pbo gedurende de 
termijn van de licentie representatief blijft. 
Geen twijfel over mogelijk! Die garantie geven wij. 
 

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
Voor het geven van aanvullende informatie zijn wij uiteraard beschikbaar. 
 
Namens de Stichting Lokale Omroep Gennep e.o., 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
R. Stolk, voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 


